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Van de voorzitter

Beste CDA-ers,

Afgelopen maanden is er hard gewerkt door 
leden van het CDA Hoorn. Er is een mooie 
kieslijst samengesteld. Liefst 49 mensen 
staan op deze lijst. Mensen die durven te 
laten zien dat men voor het CDA staat.  
De ledenvergadering heeft haar vertrouwen 
uitgesproken over het programma.  
Een programma waar we mee voor de dag 
kunnen komen. CDA-idealen vertaald naar 
de plaatselijke situatie

De campagnecommissie heeft ideeën om 
er een fantastische campagne van te ma-
ken. Er zijn de afgelopen maanden veel 
nieuwe leden bij het CDA Hoorn gekomen. 
Met veel vertrouwen gaan we straks na 11 
januari aan de slag om een geweldig ver-
kiezingsresultaat te behalen. De tussentijd-
se verkiezingen bij enkele fusiegemeentes 
geven ons veel vertrouwen.

Ik wil mijn waardering uitspreken voor alle 
leden van het CDA , die zich telkens weer 
inzetten voor onze partij. Duizendmaal dank 
daarvoor.

Zaterdag 11 januari wordt het startschot 
voor de campagne gegeven tijdens de 
nieuwjaarsreceptie van het CDA Hoorn. 
Hiervoor nodig ik u allen uit om hierbij aan-
wezig te zijn.

Namens het bestuur wens ik u een mooi 
kerstfeest  toe en een goede jaarwisseling. 
We hopen elkaar in 2014 in goede gezond-
heid te blijven ontmoeten.

Léon Schaaf
Voorzitter CDA afdeling Hoorn

i N H o U D

Nieuwsbrief  nr.11

Beste CDa-leden,

Nog drie maanden, dan gaan we 
weer naar de stembus voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. Wat 
mij betreft kunnen we als CDA vol 
vertrouwen die verkiezingen tegemoet 
zien. Landelijk gaat het weer wat beter 
met onze partij en hier in Hoorn gaan 
we de campagne in met een nieuw, 
fris en verstandig team vol talent. in 
het afgelopen jaar hebben zich nieuwe 
enthousiaste leden bij het CDA-Hoorn 
gemeld. We komen stoelen tekort bij 
de fractievergaderingen en wat mij 
steeds weer opvalt, is de inzet en het 
enthousiasme in ons team. Als ik zie 
hoe een aantal mensen zich werkelijk 
het vuur uit de sloffen loopt voor het 
CDA, dan krijg ik daar zelf ook energie 
van. ook het feit dat bij vrijwel iedere 
commissie- en raadsvergadering 
actieve en betrokken CDA-ers op de 
tribune zitten om de vergadering 
te volgen valt op, ook bij andere 
partijen. ik denk met veel genoegen 
terug aan onze ledenvergadering 
in de brandweerkazerne waar onze 
kandidaten zich aan u hebben 
gepresenteerd. onze nummer 2, 
Dirk oud, is inmiddels lid van de 
raadscommissie en weet zich direct al te 
onderscheiden met goede en concrete 
betogen. U heeft in het Noordhollands 
Dagblad wellicht ook het paginagrote 
artikel gelezen over de ‘politieke 
dynastie’ binnen de familie oud. 

Er komen (opnieuw) financieel moeilijke 
jaren aan. Het meerjarige tekort van de 
gemeente loopt op naar 6,5 miljoen. 
Voor het CDA reden om naar de kiezer 
te gaan met een sober program zonder 
loze beloftes. Er zal bezuinigd moeten 
worden, willen we ook geld kunnen 
vrijmaken voor zaken die we echt 
belangrijk vinden. De komende jaren 
willen we vooral de Hoornse economie 
aanjagen, de gemeentelijke belastingen 
niet verhogen, geld vrijmaken om 
delen van Hoorn die in de jaren 70 en 

80 gebouwd zijn een 
opknapbeurt te geven 
en ook de zorgtaken 
die de gemeente krijgt 
voor met name kinderen en ouderen 
goed uitvoeren. Dit zijn zaken die 
er de komende jaren echt toe doen. 
Gelukkig worden er ook nu al de nodige 
besluiten genomen op deze terreinen. 
Als verantwoordelijk wethouder heb 
ik voorstellen mogen verdedigen in 
de raad voor o.a. de inrichting van de 
jeugdzorg vanaf 2015. ook gaan we 
de komende jaren miljoenen extra 
vrijmaken voor de openbare verlichting. 
Zeker in de buurten uit de jaren 70 
en 80 zijn de komende jaren veel 
lantaarnpalen aan vervanging toe. Als 
we Hoorn veilig willen 
houden de komende 
jaren, dan zullen we daar 
dus geld voor moeten 
reserveren. Het CDA heeft 
zich de afgelopen ook 
steeds sterk gemaakt 
voor bijvoorbeeld 
ontmoetingsplekken in de 
wijken en dorpen, voor 
een goede sociale kaart 
en voor behoud van de 
maatschappelijke stage 
op scholen. Hier gaan 

MiChiel Pijl

Van onze 
wethouder:

Het CDA Hoorn wenst u allen hele 
mooie feestdagen en een gezond 
en veilig 2014!
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Sybrand van Haersma Buma deed maandag 14 mei jl. Hoorn aan in het kader van zijn CDA-campagnetour.
Een groot aantal CDA-wethouders uit Enkhuizen, Stede-Broec, Drechterland, Schagen en Medemblik waren naar het gemeentehuis in Hoorn 
gekomen om Sybrand de hand te schudden en met hem van gedachten te wisselen over diverse landelijke actuele onderwerpen. Er werden veel 
vragen gesteld, men wilde graag weten hoe Sybrand over diverse belangrijke zaken denkt en welke mogelijkheden hij ziet het CDA weer uit het dal 
te halen. Een zeer geslaagde middag.
Ben Bontan

we de komende jaren natuurlijk vol 
overtuiging mee door. Het CDA heeft 
als partij die realisme en degelijkheid 
koppelt aan gemeenschapszin ook in de 
jaren die voor ons liggen veel te zeggen 
in Hoorn, Blokker en Zwaag!

ik hoop u allen te zien bij onze 
nieuwjaarsreceptie op zaterdag 11 
januari van 16.00 tot 18.00 uur in de 
Plataan in Zwaag. Daar trappen we onze 

Wij stellen het zeer op prijs als u samen met ons het glas wilt komen 
heffen op een gezond en mooi 2014.
Dit is tevens de start van onze verkiezingscampagne voor de gemeen-
teraadsverkiezingen op 19 maart 2014 waar wij zeker een prachtig 
resultaat zullen gaan halen.

verkiezingscampagne ook officieel af. 

in de komende weken zal het iets 
rustiger zijn. Tijd voor bezinning en voor 
rust, tijd voor de mensen om ons heen, 
tijd van licht en tijd van het Nieuwe 
Begin dat ons ruim 2000 jaar later nog 
altijd inspireert.  
ik wens u mooie dagen en een goed 
begin van 2014.

Michiel Pijl, wethouder

UITNODIGING NIEUWJAARSRECEPTIE 

De nieuwjaarsreceptie wordt gehouden op 
zaterdag 11 januari vanaf 16.00 uur.
Locatie: Cultureel Centrum “De Plataan”  
Pastoor Nuijenstraat  1, 1689 GM  Zwaag

Programma: 

Aanvang 16.00 uur
16.15 uur:     opening door de voorzitter
16.30 uur:  toespraak van onze lijsttrekker
   presentatie kandidaten
17.00 uur:   optreden The Stars
17.15 uur:   gezellig samenzijn met een borrel
18.00 uur:  einde

Uitnodiging stadsreceptie 2014
De stadsreceptie Hoorn wordt gehouden 
maandag 6 januari in de Schouwburg het Park 
aan de Westerdijk 4 in Hoorn. 
Vanaf 19.30 uur bent u van harte welkom.

Uitnodiging nieuwjaarsborrel  
CDa Noord-holland 10 januari
De fractie en het bestuur van het CDA Noord-Holland 
nodigen u van harte uit voor de nieuwjaarsborrel. 
De borrel staat in het teken van de campagne. 
Tijd: 17.00 tot 20.00  uur. 
Locatie: P3 Purmersteenweg 17  Purmerend
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Sybrand van Haersma Buma deed maandag 14 mei jl. Hoorn aan in het kader van zijn CDA-campagnetour.
Een groot aantal CDA-wethouders uit Enkhuizen, Stede-Broec, Drechterland, Schagen en Medemblik waren naar het gemeentehuis in Hoorn 
gekomen om Sybrand de hand te schudden en met hem van gedachten te wisselen over diverse landelijke actuele onderwerpen. Er werden veel 
vragen gesteld, men wilde graag weten hoe Sybrand over diverse belangrijke zaken denkt en welke mogelijkheden hij ziet het CDA weer uit het dal 
te halen. Een zeer geslaagde middag.
Ben Bontan

Karin van ‘t Klooster  nr. 3

De nieuwe CDA kandidaten stellen zich aan u voor:
hij Bestuurskunde gestudeerd 
die hij in 2005 met succes heeft 
afgerond. Omdat de geschikte baan 
niet snel werd gevonden, besloot 
Dirk als vrachtwagenchauffeur bij 
het toenmalige Karsten Horeca 
Grootverbruik aan de slag te gaan. 
Weliswaar niet de baan waarvoor 4 
jaar lang gestudeerd was, maar wel 
een baan om mentaliteit te krijgen. 
Veelal om 03.00 uur eruit en tegen 
18.00 uur thuis. In 2006 vond hij een 
baan bij de gemeente Schagen.  
Daar werkt hij inmiddels als 
medewerker Onderhoudsdienst. 
In deze functie vervult hij 
onder andere alle taken op het 
gebied van afvalmanagement, 
schadeafhandelingen en veeg- en 
onkruidbestekken. 

In zijn privéleven maakt Dirk veel 
tijd vrij voor zijn vrouw Anne en drie 
kinderen: Dirk jr. (5), Julia (4) en 

Emma (2). Daarnaast is hij fanatiek 
voetballer bij Zwaluwen 30 en groot 
wielrenliefhebber. Binnen het CDA 
Hoorn is Dirk breed geïnteresseerd. 
Met name op de ‘harde dossiers’ 
van onder meer ruimtelijke ordening, 
openbare ruimte en afval hoopt Dirk 
van toegevoegde waarde binnen de 
fractie te kunnen zijn.  
Een fractie die door zijn diversiteit 
bijzonder sterk is op alle 
gemeentelijke onderwerpen.  
Een fractie om serieus te nemen. 

“Dirk Oud, 
nummer 
twee van 
de kieslijst 
CDA Hoorn, 
wie is dat?” 

Dirk Oud is 
32 jaar en 
woonachtig 
aan 

de Krijterslaan te Zwaag. Hij is 
opgegroeid in Oosterblokker 
waar zijn ouders lange tijd café 
De Harmonie hebben gehad. 
Aan de universiteit Twente heeft 

Nr.2

Nr.3

De eerste 10 van onze 
kandidatenlijst voor de 
raadsverkiezingen in maart 2014 
 
1   De heer Michiel Pijl   ZWAAG 
2   De heer Dirk oud   ZWAAG 
3   Mevrouw Karin van ‘t Klooster   HooRN 
4   De heer Dick Bennis   BLoKKER 
5   Mevrouw Anja Eskes   ZWAAG 
6   De heer Ben Bontan   ZWAAG 
7   De heer Gerben Bakker   HooRN 
8   De heer Hans Stekelenburg   HooRN 
9   Mevrouw Linda Dekker   HooRN 
10 De heer Sam Ahmad   HooRN

Dirk Oud  nr. 2

Een nieuw gezicht op de lijst! 
Ik ben Karin van ‘t Klooster, 48 jaar 
en al vele jaren getrouwd met Peter. 
Samen hebben we twee dochters die 
allebei in Amsterdam studeren en nog 
thuis wonen. We wonen in de Nieuwe 
Steen sinds 1989.
Tot 1992 was ik werkzaam in de 
reiswereld. Toen de oudste werd 
geboren hebben we de keuze 
gemaakt dat ik voorlopig zou 
stoppen met werken. Sinds 1994 
ben ik volop actief als vrijwilligster. 
Zo heb ik o.a. gewerkt bij de 
spelotheek, ben voorzitter geweest 
van de medezeggenschapsraad 
op de basisschool, medewerkster 
mediatheek op Werenfridus, 
gastvrouw bij hospice dignitas, 
maar een groot deel heb ik 
besteed aan het zog. kerkenwerk. 
Ik ben in veel werkgroepen actief 
geweest, en ook een aantal jaren 
lid van de pastoraatsgroep. Ik ben 

gesprekleidster bij Atelier Drieluik.
Een aantal jaren heb ik lesgegeven 
op het Werenfridus als docent 
levensbeschouwing.  
De afgelopen 5 jaar had ik een 
aanstelling als parochiecoöordinator. 
Eerst binnen de parochie Hoorn, later 
voor de regio, met als uiteindelijk 
resultaat de fusie.  
Als werkneemster had ik in dat 
proces de taak de vrijwilligers te 
ondersteunen.   
Daarnaast was ik de rechterhand van 
het pastoresteam, ontwikkelde het 
vrijwilligersbeleid en initieerde nieuwe 
activiteiten. De fusie werd in januari 
een feit. Ik heb besloten dat het tijd 
werd het stokje over te dragen en 
mijn ontslag aangeboden. 
Het was, na een intensieve periode 
waarin ik me integer en loyaal heb 
opgesteld, tijd voor een nieuwe 
coördinator, die nu de fusie een feit 
is, deze verder vorm kan geven. 
En zo kwam het CDA op mijn weg. Ik 
ben praktiserend katholiek. Van huis 
uit een CDA-er.  
Het CDA gedachtegoed is me als 
het ware met de paplepel ingegoten! 
Uit bovenstaand mag blijken dat ik 
een sociaal mens ben. Daarnaast 
is het CDA de partij die mij past als 
een jas. Omzien naar elkaar, iets 
voor de ander overhebben, niet 
alleen in het klein maar ook in het 
groot, verantwoordelijkheid nemen 

voor je eigen functioneren en dat 
van je omgeving en solidair zijn 
met elkaar zijn termen die voor mij 
vanzelfsprekend zijn.
Ik dank de vertrouwenscommissie 
voor het vertrouwen dat ik heb 
gekregen en zal mijn uiterste best 
doen als herkenbaar en benaderbaar, 
en vooral zichtbaar CDA-er aan de 
slag te gaan.  
Als nieuwkomer inde politiek heb ik 
ondertussen de cursus “kandidaat 
raadslid”  van het Steenkamp instituut 
gevolgd.
Rest mij u sfeervolle kerstdagen toe 
te wensen en een liefdevol en gezond 
2014 waarin we elkaar hopelijk vaak 
mogen ontmoeten!
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Dick Bennis                                         Gerben Bakker

Graag wil ik me in deze nieuwsbrief 
aan u voorstellen. 

Als nieuwkomer binnen de CDA-
partij en als nummer 4 op de 
kandidatenlijst, is het wellicht ook 
goed dat u wat nadere informatie 
van mij krijgt.

Mijn naam is Dick Bennis en ik ben 
geboren en getogen in Zwaag. Als 
zoon van de welbekende Simon. 
Voor de ouderen onder u, inderdaad 
die van de Vegé-dorpswinkel. 
Inmiddels woon ik met Gea al weer 
ruim 20 jaar in Blokker en zijn wij 29 
jaar getrouwd.

U zou mij kunnen kennen vanuit 
met name het Zwaagse sportleven. 
Bij sv Westfriezen ben ik al 45 
jaar lid en zet ik mij ook in op 
bestuursgebied. Toen het aktieve 
voetballen niet meer zo goed 
ging, je wel sportfanaat bent en 
betrokken wilt blijven, bleek dat voor 
mij een perfecte mogelijkheid. Ik 
ben dan ook trots dat ik al 9 jaar de 
voorzittershamer mag hanteren van 
deze bloeiende vereniging.

Het is ook vanuit deze rol dat ik 
met de gemeente en de gemeente-
politiek te maken kreeg. De aanleg 
van de eerste kunstgrasvelden in 
samenwerking met wethouder Cilia 
van Weel, staat mij nog helder voor 
de geest. Vooral ook omdat ik toen 
pas kort als voorzitter was benoemd 
en zij met Marian van Berkum een 
werkbezoek bracht aan de club. 
Uiteindelijk is daar toen dus iets 
heel moois uitgerold.

Het was ook in die rol dat ik 
te maken kreeg met jeugd en 
alcohol. Het N-Hollandse project 
was opgestart en daarbij was 
ook een rol weggelegd voor de 
sportverenigingen. Samen met 
Harmen Ettema van de hockeyclub 
hebben wij daar toen het voortouw 
ingenomen. Een convenant is 
opgesteld en uiteindelijk ook in 
samenspraak met de verenigingen 
de nieuwe horeca-verordening. 

De vereniging heeft zelfs een 
Eenhoorn-zegel ontvangen voor de 
maatschappelijke betrokkenheid.

Daarnaast ben ik nog op een aantal 
andere fronten actief of actief 
geweest. Betrokkenheid, klaar 
staan voor anderen en afspraken 
nakomen zijn daarbij altijd de basis-
ingrediënten.

 

Uit bovenstaande zal reeds blijken 
dat ik graag samen met anderen 
verantwoordelijkheid voel en wil 
nemen voor zaken die ons allen 
aangaan. Dat past uitstekend bij het 
CDA, waar ik dan ook reeds mijn 
gehele leven op heb gestemd en ik 
me uitstekend bij thuis voel.

Dat gevoel is nog eens versterkt in 
de periode dat ik nu mee draai bij het 
fractie-overleg. De samenwerking 
in de deels nieuwe ploeg en de 
uitstekende sfeer moeten ons veel 
vertrouwen voor de toekomst geven. 

Ik heb er in ieder geval zin in.

Dick Bennis 
Emailadres: dick.bennis@kpnmail.nl

 

.

Onze huidige commissie-
leden Anja Eskes  nr. 5 en 
Ben Bontan  nr.6 kent u 
ongetwijfeld.

Nr.4 Nr.7

   Gerben  
 H. Bakker

Het geloof in de noodzaak tot 
samenwerking maakte dat Gerben 
zich in zijn studietijd aansloot 
bij het CDA. Zo sloot hij zich toen 
de tijd aan bij CDA Koggeland en 
na zijn verhuizing bij CDA Hoorn. 
Nu woont hij met zijn gezin in de 
Drieboomlaan; onderdeel van Hoorn-
Noord. Een wijk waar hij trots op is 
en volop kansen voor ziet.

Dat Gerben een actieve 
buurtbewoner is zien we aan 
zijn initiatief voor het buurtfeest 
Drieboomlaan. Dit feest zorgde 
voor veel enthousiasme onder 
de vrijwilligers en volop nieuwe 
contacten tussen de buurtbewoners 
in de straat. Volgens Gerben was de 
organisatie relatief makkelijk; ‘De 
wijk zit vol met enthousiasme, het is 
alleen de kunst iedereen met elkaar 
in contact te brengen’. Momenteel 
houdt hij zich bezig met een 
volgnd project; het burgerinitiatief 
Cultuurportaal Hoorn-Noord.

Gerben zet zich ook graag in voor 
het CDA. Zo is hij al vanaf 2010 
bestuurslid is in de afdeling. Met 
oog op de binding van nieuw politiek 
talent organiseerde hij onlangs een 
evenement voor de jonge Westfriese 
CDA leden. De avond in Schouwburg 
Het Park was een groot succes en 
bleef gezellig tot in de late uurtjes.



5

Hans Stekelenburg   Linda Dekker

Beste allemaal,

Graag stel ik me aan jullie voor, ik ben 
Hans Stekelenburg en ik sta nr 8 op de 
lijst voor de komende gemeenteraads-
verkiezingen. ik sta op die lijst omdat ik 
na ruim 20 jaar in Hoorn te wonen vind 
dat ik me voor onze prachtige stad en 
bijhorende dorpen wil inzetten. 
omdat het gedachtegoed van het  CDA  
goed bij me past, was partijkeuze zeker 
niet moeilijk. ik ben 56 jaar, getrouwd 
en we hebben een zoon van 22.  ik werk 
bij auteursrechtenorganisatie Buma/
Stemra in Hoofddorp. ik weet daarom 
goed hoe het is om iedere ochtend aan 
te sluiten in de rij naar de Coentunnel.  
Werkgelegenheid in Hoorn voor ieder-
een, maar zeker ook voor jongeren, is 
daarom een belangrijk punt.  
Jaren geleden heb ik tuinarchitektuur 
gestudeerd, misschien is het wel daar-
door dat ik Hoorn zo’n mooie groene 
stad vind. En dat moet natuurlijk zo 
blijven!  
ik lees graag boeken, luister veel naar 
muziek en ik ben pas onlangs begonnen 
met bluegrass-banjo spelen.  Een druk 
leven, ja, maar mijn ervaring is dat er 
meer uit je handen komt als je het druk 
hebt.  
Het CDA heeft een ambitieus verkie-
zingsprogramma, daar ga ik graag mee 
aan de slag!      

Sam Ahmad

Hallo mede CDA’ers, 

ik ben nieuw bij het CDA Hoorn, daarom 
is aan mij gevraagd om mijzelf voor te 
stellen. ik ben Linda Dekker en sinds een 
half jaar woon ik weer in Hoorn. ik ben 
op mijn negentiende in Amstelveen op 
kamers gaan wonen, waar ik een heel 
leuk studentenleven heb gehad. 
ik studeerde aan de vrije universiteit 
een studie waarvan de naam zo lang is 
dat wij de afkorting MNW gebruiken. 
Bij MNW staat de mens centraal waarbij 
het voornamelijk draait om meten en 
kijken aan en in een persoon dan kan je 
denken aan een MRi of echoscopie. 
Hoewel dit ontzettend interessant is 
en ik er heel veel over kan vertellen 
ging mijn hart meer uit naar de klei-
nere wereld van DNA en cellen, in deze 
richting ben ik dan ook afgestudeerd. 
Tijdens mijn zoektocht naar een baan in 
het onderzoek (wat eerlijk gezegd niet 
heel lastig is in deze richting) kwam ik 
erachter dat ik mezelf dat werk voor een 
langere periode niet zag doen. 
Dit vergt veel bureauwerk, zelf houd 
ik meer van aanpakken dan van achter 
een computer te zitten. Daarom doe 
ik nu een tweede opleiding tot docent 
natuurkunde. Af en toe is het zwaar, 
maar ik heb er ontzettend veel plezier in 
en geen dag is hetzelfde. 
Tijdens mijn studie MNW heb ik een 
bestuursjaartje gedaan voor mijn 
studievereniging, hier heb ik het plezier 
in besturen ontdekt en kwam ik na dat 
jaar op het idee om lid te worden van 
een politieke partij. Een klein vergelij-
kingsonderzoek tussen de partijen heeft 
mij naar het CDA geleid. ik raakte eerst 
bekend met de jongerenpartij, waar ik 
ook de mogelijkheid heb gehad om een 
aantal prominenten te ontmoeten.
Hoewel de afgelopen jaren het niet 
altijd voor de wind ging met het CDA, 
geloof ik in de veerkracht van het CDA 
en kijk ik met heel veel vertrouwen uit 
naar de komende gemeenteraadsverkie-
zingen. 

Linda Dekker

Nr.8

Beste mensen,

2013 was/is voor mij en mijn gezin een 
zeer bewogen jaar geweest. Na ruim 22 
jaar bij de gemeente Hoorn te hebben 
gewerkt als schatkist beheerder (trea-
surer) en adviseur verzekeringen is eind 
mei de tijd gekomen om met pensioen 
te gaan vanwege leeftijd. Blijkbaar is 
men van mening dat je niet meer in 
staat bent om te werken als je 65 jaar 
oud bent. Aan de andere kant is men 
van mening dat anderen tot ver na hun 
65ste moeten werken indien zij na 1950 
geboren zijn!!!. Snappen jullie dit beleid 
nog??. Sorry, maar ik niet.

Goed, ik wilde niet achter de geraniums 
gaan zitten en had altijd de wens de 
politiek in te gaan. Als ambtenaar wilde 
ik dit nog niet doen simpelweg om niet 
in een spagaat te belanden als ik het 
college adviseer. Wel heb ik de politiek 
nauwlettend gevolgd. Het bijwonen van 
de raad en soms commissie vergaderin-
gen was voor mij een gewone zaak. 
Na bijna twee maanden vakantie te heb-
ben genomen en goed er over te heb-
ben nagedacht vond ik dat het CDA de 
partij is die het meest overeenkomt met 
mijn denkbeelden en ambities. Na Twee 
zeer prettige gesprekken met Marian 
van Berkum heb ik mij aangemeld voor 
lidmaatschap van het CDA en ben ik een 
fractievolger geworden.

Hoorn betekent voor mij thuis. ik woon 
hier, met alle plezier, al sinds 1993 na 
Eindhoven en Purmerend. Het kunnen 
werken voor mijn stad was voor mij 
een ultieme wens die in vervulling is 
gekomen.

Als ik het over mijn denkbeelden en 
ambities heb, dan bedoel ik met het 
eerstgenoemde hoe ik kijk naar de sa-
menleving in positieve en negatieve zin.
Mijn ambities liggen in hoe ik denk de 
positieve zaken zoals vrijwilligerswerk, 
zorg voor jeugd en ouderen en goed on-
derwijs impulsen te geven en de nega-
tieven zoals criminaliteit, huishoudelijk 
geweld en discriminatie, te bestrijden. 
ik ben er van overtuigd dat je via de 
politiek heel veel veranderingen kunt 
brengen op sociale, maatschappelijke 
en financiële gebieden. 

Nr.9 Nr.10

Kerstwens Leny
Beste leden van het CDA,

Het jaar 2013 is weer bijna voorbij, 
het is een beetje roerig maar toch 
goed jaar geweest, we hebben veel 
van ons laten horen bij ontwikkelin-
gen in Hoorn en omgeving er zijn 
in de fractie nieuwe enthousiaste 
mensen bijgekomen die zeer veelbe-
lovend zijn, we gaan dan ook “Fris 
en Verstandig” de verkiezingen in 
die zeker succesvol zal verlopen. ik 
wens U allen een gezegend Kerst-
feest en een gezond jaar 2014 toe 
met allen die U lief zijn.

Lieve kerstgroeten van Uw raadslid 
Leny Molema.
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Behalve dat, is de financiële positie van 
de gemeente Hoorn voor mij een zeer 
belangrijke punt  waar ik mij zorgen 
over maak. Het is ook voor vele jaren 
mijn werk geweest bij de gemeente als 
treasurer. 
Gemeenten (lees Raden), waaronder 
Hoorn, sturen te veel op begroting ba-
sis. Dat is, in mijn optiek en ook volgens 
de financiële specialisten van de VNG 
niet reëel en geeft een verkeerd beeld 
van hoe de gemeente financieel er voor 
staat. Het hebben van een reserve bete-
kent feitelijk niet dat de gemeente geld 
op de bank heeft staan. in het beste 
geval kan het betekenen capaciteit om 
te lenen. En lenen kost, zoals iedereen 
nu weet, geld.
Het verlagen van de schulden van de 
gemeente zonder daarbij de stad en 
de inwoners achteruit te laten gaan is 
een ambitie van mij. Het is namelijk 
tijd dat men beseft dat Hoorn niet veel 
meer kan groeien en daarbij overgaat 
naar een beheer stadium. Grootschalige 
prestigieuze projecten moeten volgens 
mij nu de ijskast in totdat er betere 
tijden komen. Als wij geen extra mid-
delen kunnen genereren dan is het niet 
verstandig op grote schaal geld te gaan 
uitgeven aan niet noodzakelijke zaken. 

Gezien het bovenstaande vond ik dat 
het CDA de partij is waar ik mij het beste 
kan vinden. 
ik ben blij dat ik die stap en deze keuze 
heb gemaakt.

Sam Ahmad

Algemene ledenvergadering 
maandag 25 november jl. succesvol

Algemene ledenvergadering afdeling  
Noord-Holland maandag 2 december in de Shouwburg in Hoorn

Maandagavond 25 
november heeft de 
algemene leden-
vergadering plaats-
gevonden in de 
brandweerkazerne 
aan de Nieuwe Wal 
in Hoorn.
Tijdens deze avond 
is de lijst vastgesteld 
en hebben de eerste 
tien kandidaten op 
de lijst zich gepre-

senteerd. We hebben een prachtige lijst met bijzonder enthousiaste mensen waar 
we volgend jaar voor, tijdens en na de verkiezingen zeker heel hoog mee gaan 
scoren. 
op de foto onze 
lijsttrekker met de 
10 kandidaten Dirk, 
Karin, Dick, Anja, 
Ben, Gerben, Hans, 
Linda en Sam.

CDa Senioren Noord-holland

CDA Senioren Noord-Holland organise-
ren samen met de CDA afdeling Hoorn 
een netwerkbijeenkomst op vrijdag 7 
februari 2014 in de Plataan te Zwaag. 
Wij zullen u vanaf 9.30 uur graag be-
groeten met een kopje koffie of thee.
Het thema van die ochtend is “om-
zien naar elkaar”. Hoe kunnen jonge 
ouderen hun kinderen en kleinkinderen, 
maar ook andere ouderen helpen en 
ondersteunen.

Wij hebben sprekers uitgenodigd die 
rond dit thema boeiende inleidingen 
zullen houden. Er is ruimte voor inspan-
ning en ontspanning, maar zeker ook 
ruimte om met elkaar van gedachten te 
wisselen en elkaar te ontmoeten. 
Michiel Pijl, wethouder van Hoorn zal 
iets vertellen over de aanpak van de 
gemeente Hoorn op het terrein van de 
zorg, die van het rijk naar de gemeente 
overgaat. Hoe wordt dat georganiseerd 
en wat gaat het in de praktijk beteke-
nen.
Chantal van den Berg, die ons straks 
in Europa gaat vertegenwoordigen zal 
het thema vanuit Europees perspectief 
belichten.
Begin januari 2014 zullen de uitnodi-
gen met het complete programma voor 
deze netwerkbijeenkomst digitaal ver-
zonden worden. Wilt u onze gast zijn 
dan kunt u zich nu alvast aanmelden 
bij onze secretaris Theo Lunshof, via 
e-mail: hmlunshof@upcmail.nl. 
Fijne Feestdagen en graag tot ziens op 
7 februari a.s.

Namens CDA Senioren Noord-Holland,  
Aagje Zeeman, voorzitter.

Zo’n 150 CDAers uit de regio Noord-Holland 
kwamen naar de algemene ledenverga-
dering maandagavond 2 december in de 
Parkschouwburg te Hoorn.         
Jaap Bond gedeputeerde, Ronald ootjers 
fractievoorzitter van de provincie, Michel 
Rog tweede kamerlid, Pieter Heerma 
Tweede kamerlid, Wopke Hoekstra eerste 
kamerlid, Chantal van de Berg en Dirk Go-
tink kandidaat Europees parlement en Gijs 
Weenink van de DebatAcademie bespraken 
belangrijke punten en was er volop ruimte 
tot het stellen van vragen.
Jelle Beemsterboer voorzitter van het CDA 
NH uit Schagen presenteerde het pro-
gramma. Een zeer inspiererende avond werd 
afgesloten met een drankje.
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Enige weken geleden bezocht het CDA 
Hoorn deze heel bijzondere vrijwillig-
ster. Riet had in de jaren ‘60 samen met 
haar man Cor een
winkel aan het Keern. Schuin tegenover 
Avondlicht. Bewoners kwamen graag bij 
Riet voor boodschappen en een praatje. 
Daar was in die tijd nog tijd voor en Riet 
was toen al latent een vrijwilligster met 
een luisterend oor over het wel en wee 
van bewoners. Eind jaren ‘70 kwam het 
verzoek van pastoor Koning of Riet mee 
wilde helpen met de vieringen in Avond-
licht. Mensen ophalen van de kamer na 
afloop van de vieringen koffie zetten 
en schenken de mensen weer naar de 
kamer terug brengen en dan natuurlijk 
alles weer opruimen. Riet moest door 
gezondheidsproblemen een stapje terug 
doen maar bleef helpen met koffie en 
als lectrice. in Avondlicht kunnen ze 

Het einde van het 
jaar is een mo-
ment om terug te 
blikken én vooruit 
te kijken. Als we 
terug blikken 
dan weten we 
dat het woord 
van het jaar 2013 
“participatie-
samenleving” 
is geworden. 
We hoorden dit 
woord tijdens het 

voorlezen van de troonrede door onze nieuwe 
koning: Willem Alexander. Hij vermelde dat 
de verzorgingsstaat plaats ging maken voor 
de participatiesamenleving. De troonrede 
was opgesteld door onze regeringspartijen: 
de VVD en de PvdA.
Als CDA  zouden we blij moeten zijn met de 
participatiesamenleving. Dit is toch precies 
wat het CDA wil als partij van de samenle-
ving? Het lukt mij echter niet om hierover 
echt enthousiast te worden. Hoe komt dit? is 
het omdat het een maskering voor de bezui-
nigingen is en daarmee een flinke teruggang 
wordt van de verzorgingsstaat ? Verstopt de 
PvdA zich zo achter de participatiesamenle-
ving? Komt het doordat ik te vaak de neolibe-
rale woorden eigen verantwoordelijkheid en 
zelfredzaamheid tegenkom bij het invullen 
van de participatiesamenleving? 
Laten we de participatiesamenleving vorm 
geven volgens onze CDA beginselen; samen 
met elkaar en voor elkaar. ieder draagt naar 
zijn of haar vermogen een steentje bij. Ge-
spreide verantwoordelijkheid noemen we dit. 
Het is nu meer nodig dan vroeger, met alle 
decentralisaties en bezuinigingen die eraan 

Vrijwilligster mevrouw Riet de Greeuw de Jong 
al 25 jaar actief in Avondlicht

nog steeds op Riet 
rekenen met activi-
teiten als ook in de 
Koepelkerk. 
Zij is daar ook 
actief bij het koffie 
schenken en in de 
zomermaanden, 
als de kerk open is 
voor toeristen, als 
kerkwacht. En dan 
te weten dat Riet, 
78 jaar, een gezin 
met zes kinderen 
had, graag en met 
een blij gezicht ac-
tief wil blijven in de 
samenleving. Voor 
haar deze dag een taart en bloemen.
 
Op de foto: Een stralende Riet de Greeuw met drie zonen en twee schoondochters 
en l. Anja Eskes, commissielid voor het CDA, r. Linda Dekker fractievolgster.

Participatiesamenleving
komen op het sociale domein. Gelukkig zijn er 
kansen genoeg om deze handschoen op te ne-
men. We kunnen bijvoorbeeld participeren door 
te werken, deel te nemen aan verenigingen, 
vrijwilligerswerk te doen, iets te organiseren of 
gewoon door klaar te staan en te zorgen voor 
een ander. Want wat we samen kunnen doen, 
daar kan de overheid terughoudend zijn. Het 
CDA in Aalsmeer noemt dit heel mooi samen-
redzaamheid.
 Het maatschappelijk middenveld is voor het 
participeren in de maatschappij altijd een 
belangrijk gremium geweest voor het CDA, zij 
vertegenwoordigen de samenleving. Althans, 
dit is jaren zo geweest. Maar burgers verliezen 
steeds meer het vertrouwen in deze onderne-
mingen met een publiek doel. Ze raken teveel in 
zichzelf gekeerd, gebureaucratiseerd en vooral 
te ver verwijderd van de mensen en gemeen-
schappen waar ze vandaan komen. Zo konden  
bijvoorbeeld de affaires bij woningcorporatie 
Vestia en onderwijskoepel Amarantis ontstaan. 
Het CDA vindt dan ook dat dit moet veranderen. 
De natuurlijke band met het maatschappelijk 
middenveld kan alleen blijven bestaan als het 
middenveld moderniseert, haar blik richt op de 
samenleving en die meer zeggenschap geeft. 
Actief burgerschap wordt daarbij van ons ver-
langd . Veranderingen zullen weer van onderaf, 
van ons allemaal, moeten komen. 
Mijn wens voor het komend jaar is dan ook dat 
we de participatiesamenleving op onze eigen 
CDA wijze vorm gaan geven: samen de schou-
ders eronder zetten en omzien naar elkaar. 
De woorden voor 2014 zijn daarbij voor mij: 
gespreide verantwoordelijkheid en samenred-
zaamheid.
ik wens iedereen gezonde en gelukkige feestda-
gen toe.
Anja Eskes-Pronk
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www.cdahoorn.nl

Word lid van het 
CDA Hoorn..!

CDA Hoorn

Bernd Laan,
Fractievoorzitter

Leny Molema, Fractielid

Michiel Pijl, Wethouder

Bent u geïnteresseerd in wat er om u heen 
gebeurt? Twijfel dan niet langer; de politiek 
is iets voor u. 
Wij zijn een vereniging voor mensen zoals u. 
Mensen die graag meedenken over de toe-
komst. Als lid steunt u de christendemocratie 
en kunt u actief meewerken om deze in stand 
te houden. 
U bent dan betrokken bij de dagelijkse gang 
van zaken in de partij. Elk CDA-lid heeft 
spreek- en stemrecht in de gemeentelijke 
afdeling, de provinciale afdeling en tijdens 
het landelijk Partijcongres. U kunt dus over 
alle onderwerpen die in stemming komen 
meebeslissen.
Elk CDA-lid kan zich namens het CDA ver-
kiesbaar stellen voor de gemeenteraad, de 
Provinciale Staten, Eerste en Tweede Kamer 
en het Europees Parlement. 
Uiteraard hanteert het CDA een selectiepro-
cedure om de meest geschikte kandidaten te 
selecteren. 
Met uw kennis kunt u een belangrijke bij-
drage leveren aan het denken over en werken 
aan de toekomst van onze gemeente.

Voor € 65,- per jaar bent u lid van het CDA. 
U kunt ook kiezen voor een proeflidmaat-
schap om eerst kennis te maken met het CDA 
voor slechts € 19,95. 

Stuur uw info naar:
CDa, antwoordnummer 1700, 2501 WB  
Den haag (postzegel niet nodig!)

Aanmelden via het internet kan natuurlijk 
ook: www.cda.nl/lidworden

Hoorn

Geachte lezers,
Vanwege de hoge kosten voor het drukken van de nieuws-
brief zullen ook wij moeten kiezen voor het alleen digitaal 
verspreiden van deze nieuwsbrief. Alleen voor diegenen 
die niet de beschikking hebben over een computer zal nog 
een “papieren versie” worden uitgebracht. Geeft u dus 
vooral uw emailadres op, dan krijgt u deze nieuwsbrief 
per mail toegezonden. Graag even een mailtje naar de 
redactie benbontan@planet.nl
op www.cda-hoorn.nl kunt u de nieuwsbrief in PDF for-
maat ook downloaden. 

Hoorn

Als u klachten heeft over uw woonomgeving, bij-
voorbeeld over zwerfvuil, straatverlichting of een 
kapotte stoep, dan kunt u bellen met de Buitenlijn 

van de gemeente Hoorn. 
Dat kan op telefoonnummer 252555. 

Uiteraard kunt u ook altijd de fractieleden van het 
CDA benaderen.


